
Generalforsamling – 6. februar 2013 
Kolding Orienterings Klub 

 

1. Valg af dirigent. Steen Sig blev foreslået og valgt. 

 

2. Beretning. Formandens beretning var omdelt og kan ses på klubbens hjemmeside. 

Susanne supplerede med nogle kommentarer. Især blev fremhævet oprykningen til 1. division, vores 

DM-medaljer, vores DM Nat-arrangement i Stenderup, KUM-deltagelsen, klubture, Find Vej-arrange-

mentet der har givet nye medlemmer, samt andre arrangementer, der ikke har så meget med 

orienteringsløb at gøre, men som giver en god og nødvendig indtægt til klubben. Herunder også 

Kolding-løbet, som gik godt trods nogle udfordringer. Klubliv, onsdagstræning og vintertræning incl. 

spisning blev fremhævet. Endelig blev nævnt ombygninger og ændringer på Bøgelund, hvor der er 

kommet ny p-plads. 

 

3. Regnskab – kassereren gennemgik regnskabet. Et enkelt spørgsmål til Falck-abonnement – det er vores 

Falck-kasse med isposer, der står på Bøgelund. Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

4. Fremtidsplaner og budget: Susanne fortalte lidt om tanker for 2013, hvor der vil være fokus på det 

sociale, på Find Vej-dagen d. 13. april, klubture og divisionsmatch. Vi har ikke de store o-

arrangementer i 2013. Håber stadig at få prof. korttegning til vores nærområder, så de kan blive 

opdateret/omtegnet. Gang i et ungdomsudvalg er også et ønske. 

Spørgsmål: Christian – hvad med materiel/stalden? Susanne redegjorde for planerne. 

 

Herefter gennemgik kassereren budgettet for 2013. Budgetteret underskud er på 68.000 kr. 

Kassereren finder dette højt og stiller spørgsmål om vi fortsat skal betale startafgift til div.matcherne. 

Tilskud til ungdomsløberne er reguleret af bestyrelsen grundet den øgede aktivitet. 

Der blev debatteret forskellige ting, primært tilskud til div.match og sæsonafslutningsfesten. 

Budgettet blev godkendt. 

 

5. Indkomne forslag – ingen 

 

6. Valg af bestyrelse – genvalg til Susanne og Tina 

 

7. Valg af suppleanter – genvalg til Anders Dalgaard, nyvalg af Anders Thygesen 

 

8. Valg af revisor – genvalg til Marianne 

 

9. Valg af revisorsuppleant – genvalg til Jes 

 

  



10. Eventuelt:  

 

 Marianne gør opmærksom på at Lillebælt Halvmarathon er lørdag d. 4. maj. Vi har den 

sædvanlige vandpost.  

 Susanne efterlyser ideer/ønsker. Herunder blev nævnt mere struktur på vores arbejdsfordeling 

ved onsdagstræningen.   

 Lars: Klublokale, er det ikke ved at være for småt? Vi håber på sigt at kunne komme i den nye 

hovedbygning på Bøgelund, men ikke udsigt til noget foreløbig. 

 Niels: Hvad siger cykelklubben til at vi låner deres lokale? Det har ikke været noget problem. Vi 

låner af hinanden. 

 Per: Vi arrangerer et MTB-O-løb i september måned, en sprint fredag d. 6/9. Afledt heraf 

fortalte Susanne lige om, at vi har et godt samarbejde med vores naboklubber, især MTB-

klubben. 

 Christian spurgte til Naturløbet, om det har givet medlemmer og om vi vil byde ind igen i 2013. 

Det har ikke givet noget direkte, og vi har ikke planlagt at byde ind igen i år allerede. 

 Niels efterlyser o-løb i lokalavisen, vi mangler nogen der har evner til at skrive. 

 Spørgsmål til vores hjemmeside, der kommer kun de nyheder folk leverer. Webmaster sætter 

den op, men skriver ikke selv grundet minimal deltagelse. Et udvalg arbejder med dette. Alle er 

velkomne til at sende indlæg til webmaster, og der kan også oprettes mulighed for selv at 

lægge noget på. 

 Vintercuppen – Lene savner resultater. Se Melfars hjemmeside. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden kl. 20.41. 

 

 

 


